
 

Notulen MR-vergadering De Kerkuil 
 
Aanwezig: Jeanne, Marco, Chantal, Helga, Leonoor, 
Diane, Margret & Rinske  

 

 
 
Voorzitter:  Jeanne 
Notulist:  Rinske 
 

 
 

 
Onderwerp 

  
Opmerkingen 
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Opening en vaststelling agenda 
 

  
Jeanne opent de vergadering en heet ons 
welkom. De agenda wordt goedgekeurd.  
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Notulen vergadering  
d.d. 26-11-‘24 
 

  
De notulen worden goedgekeurd en ook aan de 
OR gestuurd.  
 
Update geven over verzekering rond vervoer: 

gaat Marco nog mee verder.  

 
Overleg met Sigrid wat handig is rondom 
koffie-ochtend / ouderavond:  
Begin van het schooljaar waren alle ouders die 
enthousiast waren afgehaakt. De 

oudercommissie van het Kleurenorkest en 
Sigrid zijn om tafel gegaan.  
Doordat groep 8 vorige week online les had, 
werd het weer bevestigd dat er doorgegaan 
moet worden met het zoeken naar actie / 
vullen van ouderavond / enz. Ouderavond van 
1 april kan doorgaan.  
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Bespreking actiepunten na vorige 
vergadering 
 

  
Update bijeenkomst 10 december inrichting 
omgeving Corneliuskerk: de gemeente wilde 
weten wat de omwonenden voor plannen 
hebben (bijv. verkopen van hun winkelpand)  

Het is een meerjarenplan. Voor de school zijn 
er wensen uitgesproken (blijven aanhouden 
van de zebrapaden, begroeiing pannaveld 
aanpassen aan kinderen, enz.) Geen acute 
veranderingen dus.  
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Mededelingen vanuit het team 
 
Directie:  
 
OR:  

 
 
Ouders:  
 
GMR:  

 

  
Deze staan onderaan deze agenda. 
 
Instemming begroting, zie agendapunt 5. 
 
Verwacht update over de bibliotheek. Die is er 

helaas niet.  
 
x 
 
Notulen staan in Outlook Blosse. 
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Begroting (instemming MR benodigd) 

  
Tijdens vergadering deelt Helga een uitdraai 
van enkele details, die helaas niet gedeeld kan 
worden vanwege de AVG. (er staan namen in)  
We bespreken de begroting met elkaar en 
geven onze goedkeuring.  

 
Wij krijgen op school de subsidie 
Basisvaardigheden 3 jaar (vanwege 



onvoldoende inspectie) en dat is behoorlijk 

veel geld. Dat wordt ingezet voor personeel 
(tijdelijke uitbreiding) en externe hulp.  
Wij worden maandelijks begeleid door een 
bureau die we zelf hebben uitgekozen. 
(hebben bij ons een audit gedaan – alle 
klassen bezocht en feedback gegeven, dat gaf 

een fijn gevoel) 
 
Begroting ziekteverzuim is hoog (langdurig 
zieke leerkracht en operatie leerkracht).  
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Voortgang bevindingen inspectie en  
berichtgeving Blosse inzake herstel- 
opdracht bestuur 

  
Helga heeft een presentatie gegeven bij de  
mensen van de inspectie die ons bezocht  
hadden en zij hoeft niet opnieuw op bezoek te 
komen. De inspectie heeft aangegeven dat ze 
in juni (waarschijnlijk) langskomen.  
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WVTTK (wat verder ter tafel komt)  
 

  
2 december 2024 PO Raad: Kamermeerderheid 
stemt voor verkenning één landelijke 
doorstroomtoets, hoe verhoudt dit zich tot het 
inspectiebezoek? Er is verschil tussen de 

doorstroomtoetsen geconstateerd (Cito heeft 
bijv. hoger percentage 1S-scores) en daarom 
wordt er nagedacht over één landelijke toets.  
 
Mocht er iets met een Chromebook aan de 
hand zijn, hoe gaat het dan met de 
verzekering? Eerst proberen op de verzekering 

van de ouders en als dat niet lukt via de 
schoolverzekering. Helga heeft hier onlangs 
een mail over gestuurd naar iedereen.  
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Volgende vergadering 

  

De volgende vergadering is op 4 maart 2025. 

 
 

 
 
 

Punten uit het team 

• We hebben weer een prachtige decembermaand gehad met de Kerkuil.  

• De ouderraad heeft veel werk gedaan, maar ook heel veel andere ouders hebben geholpen 
met het Sinterklaasfeest en zeker met het Kerstfeest. 

• Het kerstdiner voor de kinderen is prima verlopen. 

• Ook de kerstviering in de kerk met onze nieuwe pastor was sfeervol. 

• De groepen 1-2-3 hadden voor die tijd ook een bezoek gebracht aan de kerk, daar had de 
pastor verteld over het kerstverhaal. 

• Na het kerstdiner heeft het gehele team nog even stil gestaan bij het gemis van Fleur. Dit was 
een mooi moment. 

Actiepunten  Wie 

 
Update geven over verzekering rond vervoer 

 
Marco gaat hiermee verder 
 

Overleg met Sigrid wat handig is rondom koffie-ochtend / 
ouderavond 
 

Helga 

Poll over punten voor op de informatieavond (om animo te peilen) Helga 



• Tijdens de kerstlunch op de vrijdag voor de vakantie zijn de leden van de MR en onze 

pleinwachten even extra in het zonnetje gezet. 

• Komende maand gaan we weer verder met ons herstelplan voor de inspectie. Het vraagt van 
iedereen extra inspanning, maar dit wordt goed opgepakt. 

• Ook gaan we aan de slag met de IEP-toetsen die onze "grote cyclus" in beeld brengen. 

 


